

# VOLCANO HIKE

La Soufrière is one of the most active volcanos in the world, and we will both see the smoke and smell the fumes. We leave the hotel early in the morning to go down to Sainte Claude which we will reach after 1,5 hours. The minibus takes us up at 900 meters of altitude, and in the company with your guide, we will now climb Guadeloupe's highest point at 1467 meters above sea level. We will pass some impressive viewpoints and make it through different types of nature. On the way up to the volcano's crater, you will experience the rainforest and magnificent views. When we finally come back down to the foot of the volcano, it's possible to take a relaxing bath in a hot volcanic spring.

## Highlights

- Hike up an active volcano
- Enjoy the views of Guadeloupe
- Safe hike with guide

The excursion is in English & French, with a guide, lunch and transportation included.

### Info

Meet outside the reception, sign up latest 12:00 (am) the day before. Bring good shoes, sunscreen, water, rain jacket, backpack, swimwear & an extra set of clothes.

### When

Day: Saturday  
Time: 8 hours



# RANDONNÉE VOLCANIQUE

La Soufrière est l'un des volcans les plus actifs du monde, et nous verrons la fumée et sentirons les émanations. Nous quittons l'hôtel tôt le matin pour descendre à Sainte Claude que nous atteindrons après 1 heure et demie. Le minibus nous emmène à 900 mètres d'altitude, et en compagnie de votre guide, nous allons maintenant gravir le point culminant de la Guadeloupe à 1467 mètres d'altitude. Nous passerons par des points de vue impressionnantes et traverserons différents types de nature. En montant vers le cratère du volcan, vous découvrirez la forêt tropicale et des vues magnifiques. Lorsque nous redescendrons enfin au pied du volcan, il sera possible de prendre un bain relaxant dans une source volcanique chaude.

## Points Forts

- Randonnée sur un volcan actif
- Profitez de la vue sur la Guadeloupe
- Randonnée en toute sécurité avec un guide

L'excursion est en anglais et en français, avec Guide, transport et déjeuner inclus.

## Info

Rendez-vous à la réception inscription au plus tard à 12h00 la veille. Apporter de bonnes chaussures, de la crème solaire, de l'eau, un imperméable, un sac à dos, un maillot de bain et des vêtements de rechange.

## When

Jour: Samedi  
Durée: 8 heures

